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på Jægerspris rådhus, udvalgsværelse 1,
med følgende

D A G S O R D E N  :

k  %* /

se/^er om eftergivelse af restskat for

fU

Dag og år:
mandag, 7 .n iar. 1977 583

Uiaa nr.

Formandens 
initialet

U É LK/

i c c l  .cuicfføiu-uu i sUtctf/

/

z,

søger om eftergivelse af restskat for



3.
“Revisionsberetninger vedr« regnskabet 1973/76 : tik
1, Beretning vedr. revisionen af kommunens boligs 

sikringsudgifter for året 1975/76.

2. Beretning vedr. revisionen af kommunens social- 
regnskab for året 1975/76.

3* Beretning vedr- den selvejende institution Jæ- 
pris børnehaves regnskab for året 1975/76.

4. Beretning vedr. revisionen af kommunens årsregn 
sks/b for 1975/76.

.t

4̂
Hovedstadsrådet;
Skr. af 16/2 1977 vedr. ansøgning om støtte fra 
Hovedstadsfonden 1977 (197.8)

5. Ib

KOHMUKEFORENINGEK I FREDERIKSBORG AMT 
forespørger i skrivelse af 27/1-77 01a 
kommunernes udtalelse til, hvorvidt man 
er stemt for, at der nedsættes et fri
tidsudvalg under kommuneforeningen.
KOMMUNERNES LANDSFORENING har bragt 
spørgsmålet på bane, idet kun 4 af lan
dets 14 kommuneforeninger har nedsat et 
firtidsudvalg.
Det skal være fritidsudvalgets opgaver 
at iværksætte kurser og mødearrangemen
ter vedr. fritidsområdet.
Der foreligger 2 muligheder:
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a) At nedsætte et rådgivende fritidsud
valg under bestyrelsen for Kommune
foreningen i Fr,borg amt i overens
stemmelse med forslag til standard
vedtægt.
Forslaget vedlagt i.kopi.

b) At bestyrelsen for kommuneforeningen- 
som på andre kommunale områder- kan 
behandle fritidsområdets opgaver di-, 
rekte uden forbehandling i et råd
givende fritidsudvalg.

Kommuneforeningen anmoder om en udtal.el> 
se inden den 1. april 1977.

Kulturelt udvalg den 14/2^77:
Fremsendes til økonomiudvalget med ind
stilling til, at der ikke nedsættes et 
fritidsudvalg, rnen at arbejdet varetages 
direkte af kommuneforeningens bestyrelse
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ueg og er:

Skoven Idrætsforening, der nu har kon
stitueret sig med Alan Offersen som for 
ægnd, anmoder i skrivelse af 24/1-77 om 
et møde med kulturelt udvalg vedr, nyt 
klubområde i Kulhuse.
Kulturelt udvalg den 31/1-77:

■landaq, d . 7 . mar. 1977
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Bestyrelsen for Skoven Idrætsforening 
indkaldes til møde med udvalget mandag 
den 14. febr. 1977 kl, 17,00 på rådhuse;
Sekretariatet den 2/2-r77;
Bestyrelsen indbudt ved skrivelse til 
formanden, Alan Offersen,
Kulturelt udvalg den 14/2-77:
Idrætsforeningens bestyrelse og kulture;- 
udvalg blev enige om at søge'gennemført, 
det skitseforslag, som man i fællesskab - 
har udarbejdet.
Forsamlingshusbestyrelsen: har ligeledes - 
godkendt skitseforslaget*
Sagen oversendes til økonomiudvalget m, 
h.t. til afklaring af spørgsmålene vedr, 
åremål for arealets benyttelse, ejerfor
hold og brugsret m.v.

7 . t ø & //co .
Advokatfirmaet Arne Stecher & Berg 
Nielsen fremsender skrivelse af 5* 
januar* 1977 angående overtagelse af 
ejendommen matr.nr.7^ fi Neder Drå 
by - Bakkegården,
Ejendommen er i h.t, byplanlovens § 
14 udlagt til offentlig formål med 
henblik på opførelse af børnehave på 
arealet - jfr, udbygningsplanen "Bak
kegårdens børnehave".

Socialudvalget anmodes om en udtal
else i forbindelse med udbygnings
planlægningen for 1978 -83 om area
lets erhvervelse til daginstitutions- 
formål,
SOCIALUDVALGET indstiller, at arealet 
erhverves med henblik på opførelse ai 
børnehave. I henhold til udbygnings
planen planlægges "Bakkegårdens børne 
have" opført i 19 79 *- færdig til ibrt 
tagen pr. I.I.19 8 0.

ØKONOMIUDVALGET 8.2.1977: Man foreslår, at. 
kontakte adv. Leif Erlahdsen for en samta
le torsdag, den 17.2.1977.

BYRÅDET 22.2.77: Nan afventer udtalelse fra advokat 
Leif Brlandsen.
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“Sillesens"udstykning

/3. <?'

Følgende ansøger om en grund på nævnte udstykning

a.

På dage med stort besøg i Kignæshallen er 
det eksisterende parkeringsareal utilstræ
kkeligt. .
Det medfører bl.a.,- at Smedeengen og ;til 
iels også en strækning af Hovedgaden 
(amtsvej) er tæt pakket med parkerede bi-- 
ler i begge vejsider. Disse forhold er. 
utilfredsstillende primært af sikkerheds-_ 
mæssige hensyn, men der er også et hensyn. 
at tage tj.l de omboende.
Kulturelt udvalg den 14/2-77:
Det indstilles med anbefaling til økonc - 
miudvalget, at der snarest bevilges ud
videlse, afmærkning og belysning for 
pladsen ved Kignæsballen.

10.

Orientering ora renteaftaler for del af kommunens.
kassebeholdning.

foij
■ 11.

Ansøgning om tilbagebetaling af tidl. indb. 
bidrag til kloak og vandværk for ejendommen 
matr. nr. 4a Kynd-by,
Ejeren søger ved skrivelse af 2.2.77 oro at få 
vand og kloakbidrag tilbagebetalt, da der 
nu er nedlagt en lejlighed .
Nedlæggelsen er godkendt af byrådet den 2o.4-76» 
men der er ikke fremsendt tegninger m.v. til 
teknisk forvaltning.
Ved evt. tilbagebetaling kan der kun blive tale 
om 1 bidrag til rens.anlæg på kr. 5»025,oo, da 
vandværksbidrag ikke .er afhængig af hvor mange 
lejligheder ejendommen rummer.
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Vedr, matr. nr« 26 at - Dalby

fjeren al' ovennsewte grun^/søger om tilbagebetalin 
af kloak og rensningsanlægsbidrag.
Grunden hertil er, at ejeren er ca, 7o år og mener 
derfor ikke aixdsxitår at få glæde af projektet, 
hvorfor han gerne vil bruge pengene til mid&rlig^ 
tidig installation af toilet«

uag og ?.r:

Mandag, d . 7 . mar. 1977

./BX1 3 .

Vedr. fatsansættelse for skolebetjent
Møllegårdskolen, der den 

1. febr. 1977 har udstået sin prøvetid på 
3 måneder (jfr, pedeloverenskomsten).
Skoleinspektør Bjørn-Godt-Hansen har i 
skrivelse af 11/2-77 udtalt sig til sagen

indstilles med den bedste anbe
faling til fastansættelse i stillingen.
Kulturelt udvalg den 14/2-77:
Det indstilles med anbefaling til økono
miudvalget og byrådet, at pedel

fastansættes pr. 1. febr. 1977 jfr 
funktionærlovens alm. bestemmelser.

1 4 .

Kommunernes lønningsnævn
Fremsender skr, vedr. byrådenes tidligere ret til
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at foretage oprykning af assistenter til overassi
stenter, hvor man gør opmærksom på at disse på få • 
undtagelser nær, nu Sxcal godkendes af lønningsnævn; 
Samtidig har man fået skr. fra HK m.fl. der har 
protesteret imod lønningsnævnets afgørelse.

1 5 . 4 / , As V

Elever ved kommunens administration:
Da der har været flere henvendelser om ansættelse 
som elev på Rådhuset, forespørges om udvalgets 
indstilling til dette.

/ / c
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Sag vedr.
Pågældende ansøger om nedsat tjenstetid til 2o 
eller 3o timer ugentlig snarest«

17 . M \ / 7 ■
Sagsbehandlet
Efter 3 måneders prøvetid anbefales pågældende 
..fastansat ved Jægerspris kommunes administration«

18'.

Personalesager:
Pågrund af 2 assistenters barselsorlov begyndende? 
ca. medio marts fortsat til omkring august måned 
begge ansat i bogholderiet, samt ønske fra ekspe- 
ditionssekr. om at fratræde på grund

ansøger man om på nuværende tidspunkt om 
tilladelse til at opslå en stilling som assistent 
ledig,

1 9 . \

Sag vedr, overlærer 
Skolenævn og Skolekommission fremsender indstillin 
vedr. ovennævnte sag. ( se vedlagt bilag)

20 .

Arbejdsformidlingen fremsender information vedr. 
fortrinsadgang for invaliderede til visse offent
ligt regulerede beskæftigelser.
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2 1 .
•Socialinspektør N.V.Thomsen: søger om 
deltagelse i et 4- dages kursus på Den - 
kommunale Højskole i Grenå i april 77
for chefer i kommunale- og amtskommu- --
nåle social- og sundhedsforvaltninger.

<-/. yt
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22.

FRITID & SAMFUND indbyder medlemmer af 
fritidskomm., F-, Vt og U-nævn til v/eek 
end konference på Kobæk Strand ved 
Skælskør den 16.-17. april 1977«

Mandag, d. 7. mar. 1977 586
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Emne: Skolestyrelsesloven for fritids
kommissionen og de 3 nævn«

Deltagerpris: Kr. 31o,-
Tilmeldingsf rist.: Den 1-6* marts 1977
Kulturelt udvalg den 14/2-77:
Det indstilles til økonomiudvalget, at 
der bevilges deltagelse med 1 medlem fra 
hhv. fritidskomm.,•fritidsnævn, voksen
undervisningsnævn og ungdomsskolenævn - 
primært formændene.

23.

Den kommunale højskole:
■̂ et meddeles, at der afholdes kursus om ‘'Kommune
styret.

Neder Dråby vandværk.
Teknisk forvaltning fremsender forslag til an
søgning til Hovedstadsrådet om tilladelse til 
Indvinding af op til 70.000 m3/år fra den ny
boring på Thyrasvej.
1,3*77: Teknisk udvalg: anbefales.

i
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Is- og pølsekiosk, Dalby strand.
Frederiksborg Flødeis fremsender ansøgning om til
ladelse til forhandling af is og pølser fra kioske: 
på den off. strand i Dalby. Kiosken er opstillet 
på kommunens areal matr.nr. 15 B m.fl. af Dalby. 
Det. tidligere lejemål og tilladelse til forhånd- . 
ling indehaves af den tidligere bestyrer af kioske;

1,3.77; Anbefales til økonoraiudv. af Tekn. udv. 
på tidligere vilkår. Ang. åbningstider anbefales, . 
at kiosken skal holde åben 7 dage om ugen i skole
ferien,



Der blev den 22.2.1977 foretaget reparation af 
iedningsbrud på "Bakkegårdsve j ved nr. 16. Efter 
hvad man kunne se, er ledningen udført efter 
"de for hånden værende materialers princip", og 
der er anvendt ca. 15 m asfalteret jernrør, ca. 
lige så meget galv. rør, samt ca. 2 o m PVC i for
bindelse med en tidligere omlægning af vejen.Det 
har kun været muligt at udføre en midlertidig 
reparation ved at erstatte ca. o , 5 m galv. rør 
med PHL rør, og Teknisk forvaltning anmoder der
for om tilladelse til at lægge ca. 9° m PEL-rør 
til erstatning for det omtalte. Pris ca.kr,6.000.-
'.1,3,77: Tekn. forv.: Fremsendes til økonomiudv. me.t 
anbefaling«

Miljølov.
Teknisk forvaltning oplyser, at der er kursus i 
"Miljølovens godkendelsesordning" den 21-22. marts 
og i "De nye Miljølove" den I8 .-I9 . april. Pris 
hhv. I800 og 1600 kr. Kurserne afholdes af DIEU 
i Køge.
Kommuneing. Flemming Larsen indstiller ing. Peter 
Ibsen til et af de 2 nævnte kurser.
1•3•77s Tekn. udv. anbefaler, at ing* Peter Ibsen 
deltager i kurset om "De nye Miljølove" d. 18.- 
19. april 1977.

Fordelingsvej til centerområdet m.v.
Fa Dines Jørgensen og co, fremsender projekt vedr. 
fordelingsvej.
Anslået udgift: 4I0.000,- kr. ekscl. areal og 
landinspektør.
Såfremt projektet kan godkendes, skal dette videre 
sendes til Frederiksborg amt.

3*1.1977: Teknisk udvalg indstiller pro
jektet til godkendelse *
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Kignæs Koles Bådelaug.
Ministeriet for offentlige arbejder har i skrivel
se af 1 1 . maj 197& tilkendegivet, at ministeriet 
på det foreliggende ikke vil kunne tillade anlæg
gets bibeholdelse, og med en lovliggørelse af en . 
del af anlægget har ministeriet opstillet en række 
vilkår, og hvor man bl.a. har forespurgt, om kom
munen vil være villig til at garantere for, at 
nærmere angivne vilkår vil blive opfyldt.

Kopi af skrivelsen er vedlagt nærværende dags
orden.

Mandaq, d. 7. mar. 1977
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Indtil videre vil TEKNISK UDVALG- afvente 
henvendelse fra bådelauget vedr de her om' 
talte vilkår*
Pierre Hansen har i skrivelse af lo.1.1977 på bå- 
delaugets vegne anmodet om kommunens stillingtager 
til en evt. garanti - jfr. ovenstående.

TEKNISK UDVALG oversender sagen til øK-udvalget, 
idet. man fra udvalgets side ønsker at tilkende
give, at man gerne ser anlægget bevaret.
Dog synes udvalget, at de økonomiske konsekvenser 
af ministeriets garantikrav er uoverskuelige.

ØKONOMIUDVALGET 8.2.1977: T.U. tager en 
samtale med bådelauget.
Man indstiller at garanti stilles, når forj 
holdene er bragt i orden jfr. ministeriets? 
skrivelse.

I henhold til ovenstående er Pierre Hansen tilsagt _ 
til forhandling på Teknisk udvalgs møde den 1.5« • 
1977 kl. 14.oo.

1.3.1977: Teknisk udvalg indstiller til 
ØK-udvalget, at kommunen søger gennemført 
en skelsætningsforretning i h.t.udstyk- ' 
ningslovens §28-36 f.s.v* angår ejendom
men matr*nr*9o-9n* Når resultatet heraf 
foreligger, vil udvalget genoptage spørgs
målet omkring garanti.



TILLÆGSDAGSORDEN
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' edr« forpagtning af "Møllegårdens" .jorder.

■følge aftale på økonomiudvalgsmøde har borgmester 
lari Johansen og P. Sabroe haft forhandling med for 
pagter d. 3/3 1977 vedr. forpagt
ningsafgift for "Møllegårdens" resterende jorder, 
man blev enige om følgende:
Ifølge landinspektørens seneste opmålinger er der 
følgende arealer:

Til dyrkning:

30 .

a. solgt til boligselskab: 2
3o.485 m

b. Areal til fordelinsvej 2.99o "
c. Centerareal N"\CO.'St-K\ 25.000 m
d. Skoleareal 59*905 "
e. Kommende etagebyggeri 38.095 " 38.o95 "
f. Hovedstiareal 8.047 "
Arealer ialt ca. 154.365 m2 63.o95 m

Vedr. areal "a" kan dette uden vederlag drives efte 
forpagtnerens eget skøn, dog således, at han skal 
tåle evt. gener ved opmåling og lign. forpagtneren 
er gjort opmærksom på, at boligselskabet skal igan 
med byggeriet evt. i 3* kvartal 1977*
Vedr. de øvrige areåler til dyrkning, blev man enig 
om i h.t. tidligere kontrakt, at der betaler afgift 
med 5 tdr. byg pr. tdr, land efter kapiteltakst der 
bekendtgøres i statstidende omkring februar md. 
Forpagteren er gjort bekendt med at der ikke ydee 
erstatning, såfremt kommunen grundet udstykningsmu 
ligheder, skal foretage opmålinger ell. lign. på de 
nævnte arealer.
Aftalen gæider kun for året 1977*




